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1. Valg af dirigent, referent og stemmetæller  
Henrik Brix, Favrskov Kommune blev valgt som dirigent. 
 
Allan Glintborg Rasmussen, DBS, blev valgt som referent. 
 
Helene Olsen, Elin Kallestrup, Henrik Hauge, Cecilie Ellehammer Nielsen og Susan Andersen – alle fra DBS - 
blev valgt som stemmetællere. 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt og afholdt i overensstemmelse med 
vedtægterne. 
 
 

2. Bestyrelsesformandens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år  
Bestyrelsesformanden gav i sin beretning en orientering om det seneste års opgaver og aktiviteter i 
foreningen, herunder bestyrelsens aktiviteter for 2024-2025. 
 
Plancher fra formandens beretning er vedlagt referatet som bilag 1. 
 
Beslutning 
Generalforsamlingen godkendte formandens beretning. 
 
 

3. Regnskabsaflæggelse og godkendelse af årsrapport  
Sekretariatschefen gennemgik årsrapporten for 2024. 
 
Årsrapporten er vedlagt referatet som bilag 2. 
 
Beslutning 
Generalforsamlingen godkendte årsrapporten for 2024. 

 

 

4. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget for det kommende kalenderår 
Kontingentet foreslås uændret i forhold til 2025. Kontingentet pris- og lønfremskrives, som det kendes fra 

andre foreninger og sammenhænge. Kontingentsatsen kendes derfor først, når økonomiaftalen for 2026 er 

på plads. 

Bestyrelsens forslag til budget 2026 blev gennemgået for generalforsamlingen. 

Budget og kontingent for 2026 er vedlagt referatet som bilag 3. 

Beslutning: 

Generalforsamlingen godkendte budget og kontingent for 2026. 

 

5. Behandling af indkomne forslag  
Bestyrelsen havde fremsendt et enkelt forsalg til generalforsamlingen om tilbagebetaling af 15% af 
kontingentet fra 2022, 2023 og 2024. Det vil udgøre et samlet beløb på 3,3 mio. kr. 
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Begrundelsen for at fremsende forslaget var, at kontingentet var fastsat ud fra en aktivitetsbaseret tilgang, 
hvor satsen var afstemt efter det aktuelle aktivitetsniveau. I det der er kommet flere medlemskommunerne 
til, og dermed et øget kontingent bidrag, så har foreningen oparbejdet en større formue. Da det ikke er 
foreningens formål at oparbejde en formue, så foreslår bestyrelsen, at en del af overskuddet af foreningens 
midler tilbagebetalt til medlemskommunerne. 
Ønskes det, at foreningen løser flere og nye opgaver i fremtiden, må størrelsen af kontingentet tilpasses de 
nye opgaver. 
 
Beslutning: 
Forslaget blev vedtaget. 
 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
Der skulle vælges følgende: 

• Et medlem til kategori 1 

• To medlemmer til kategori 2 

• Et medlem til kategori 3 

• Et medlem til kategori 4 (for et år) 
 
Kandidaterne var: 

• Jan Kathirgamarajah, Norddjurs Kommune, Kategori 1 

• Mohammad Zubair Khan, Tårnby Kommune, Kategori 1 

• Peter Jakobsen, Viborg Kommune, Kategori 2 

• Kim Schaarup Sørensen, Hjørring Kommune, Kategori 2 

• Brian Slot, Vejle Kommune, Kategori 3 

• Nina Højer Fyrst, Aalborg Kommune, Kategori 4 

 
Generalforsamlingen valgte følgende medlemmer til bestyrelsen:  

• Jan Kathirgamarajah, Norddjurs Kommune, Kategori 1 

• Peter Jakobsen, Viborg Kommune, Kategori 2 

• Kim Schaarup Sørensen, Hjørring Kommune, Kategori 2 

• Brian Slot, Vejle Kommune, Kategori 3 

• Nina Højer Fyrst, Aalborg Kommune, Kategori 4 
 
Bestyrelsen konstituerede sig efterfølgende med Rasmus Bækgaard, Gladsaxe Kommune, som formand. 
 
 

7. Valg af suppleanter  
 
Generalforsamlingen valgte følgende medlemmer som suppleanter: 

• Morten Alm, Assens Kommune, Kategori 1 (1. suppleant) 
• Anne C. Dandanell, Kalundborg Kommune, Kategori 1 

• Lars Sørensen, Frederikshavn Kommune, Kategori 2 (1. suppleant) 

• Mikkel Arp, Lyngby-Taarbæk Kommune, Kategori 2 
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• Sille Larsen Nielsen, Frederiksberg Kommune, Kategori 3 

 
Der var ingen kandidater til suppleantposten i kategori 4 
 
Det blev på generalforsamlingen præciseret, at suppleanternes rækkefølge er bestemt af, hvornår de har 
meldt deres kandidatur. Dette betyder, at den der har meldt sig først, er første suppleant. 
 
 

8. Valg af revisor  
Bestyrelsen indstillede BDO til at fortsætte som foreningens revisor. 
 
Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens indstilling. 
  
 

9. Eventuelt  
Bestyrelsen og generalforsamlingen tog afsked med den afgående formand. 


